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Uvrstitev med najboljše 
Petinpetdesetčlanski Pihalni orkester Logatec pod vodstvom 
Matjaža Albrehta je sredi maja na državnem tekmovanju v 1. 
kakovostni skupini v Krškem posegel po še enem odličju. Prejel 
je zlato plaketo in si tako pridobil pravico nastopiti prihodnje 
leto med izbranimi najboljšimi slovenskimi pihalnimi orkestri, v 
najvišji koncertni skupini. V Krškem je tekmovalo deset 
orkestrov. Kakovostno so bili tako popolni, da jih je polovica 
prejela zlato odličje. 

Kakovostna rast se je v štirih letih, od zadnjega tekmovanja v tej 
skupini, izjemno povečala. To se je morda še najbolj pokazalo 
pri najboljšem med najboljšimi, pri orkestru iz Straže. 
Logatčani so še vedno s skorajda izključno domačimi 
godbeniki, le z najnujnejšimi gosti-substituti, znova dokazali 
svojo odločnost in odličnost. Zares smo lahko ponosni na ta 
ansambel mladih navdušencev. 

Po dveh odličnih koncertih v tej sezoni z gostujočima 
dirigentoma je orkester odigral še pripravljalni koncert za 
tekmovanje in prvomajsko budnico. V delu programa so v 
orkestru zaigrali tudi nekateri godbeniki, ki so v godbi sicer 
prenehali igrati, a bi v izbranem programu še radi sodelovali. 
Orkester pa že upira oči v naslednjo sezono, ko ga sredi 
novembra čaka tekmovanje na Češkem v najvišji kakovostni 
skupini. Če bo le zmogel, bo orkester pripravil tudi novoletni 
koncert. Pripravil se bo na državno tekmovanje v najvišji 
skupini. Junija pa bo na vrsti 6. srečanje godb v Logatcu, na 
katerem bodo gostovali godci iz Pfundsa. Prihodnjo jesen pa 
bodo naši godbeniki gostovali v Švici. 
V to navdušenje nad tekmovalnimi uspehi pa se vsipljejo kaplje 
finančnih stisk, s katerimi se orkester otepa: bolj ko kakovostno 
raste, večje so stiske. Zato mora biti ansambel vse bolj dejaven 
tudi pri zagotavljanju vsaj minimalnih sredstev za nakup nove 
opreme: od inštrumentov do oblačil. Zato orkester tudi letos 
pripravlja 5. srečanje godb in nanj prijazno vabi. Kajpak, brez 
močnih sponzorjev pa sploh ne bo šlo. 

Janez Gostiša 

Ob koncu 2. tisočletja roma po svetu kip nazareške Marije 
in oznanja rojstvo Odrešenika. 
Na tem romanju se je v petek, 21. maja, ustavil tudi v 
dolnjelogaški cerkvi. Poklonit se mu je prišlo mnogo 
vernikov odondod ter iz bližnjih in bolj oddaljenih krajev. 
( Foto in tekst: J.G.) 

LOGAŠKE NOVICE Informativno in uradno glasilo Občine 
Logatec. Izdajatelj: Občinski svet Občine Logatec. Odgovorni 
urednik Janez Gostiša. Naslov uredništva: Tržaška 15, Logatec. 
Tisk: mali d.o.o. Izdelano 3500 izvodov. 
Po mnenju Urada za informiranje Vlade Republike Slovenije 
štev. 4/3-12-1622/95-23/346 šteje glasilo med proizvode 
informativnega značaja iz 13. točke tar. štev. 3 Tarife 
prometnega davka, po kateri se plačuje 5% davek od prometa 
proizvodov. 

Kakovost, in še enkrat: KAKO JE NARAVNAN 
fl{(i f̂ ^̂ ^̂ ĉst IRl̂^̂  Î ĴĴ^̂C IN 1 î l̂ 1E 
Znak kakovosti v graditeljstvu za leto 
1999 - ponovna potrditev že prislovične 
kakovosti Klijevih izdelkov. 
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Odlična kakovost je tudi simbolično okno v svet. 

Ljudje že t isočlet ja uporabljajo les na različnih področ j ih 
svojega živl jenja, saj je ta ž lahten material primeren za 
izdelavo najrazl ičnejših dobrin. V podjetju KLI Logatec si zato 
že vrsto let prizadevamo, da okna in vhodna vrata niso le 
odprtine za zračenje in vstopanje v hišo, t e m v e č da tudi 
dolgo in dobro opravljajo nalogo, za katero so bila narejena. 
Da pa je temu tako, je treba poleg znanja in izkušenj pri 
izdelavi uporabljati tudi kakovostne materiale. Z žel jo, da bi 
potrdili kakovost naših izdelkov, smo se zato letos prijavili na 
razpis Gradbenega inšti tuta ZRMK v Ljubljani za kakovost v 
graditeljstvu. 

Zahteva za pridobitev priznanja je šla od ugotavljanja 
zadovoljstva kupcev z naš imi izdelki, prek ogleda proizvodnje 
ter ostalih tehn ičn ih karakteristik izdelkov do toplotne 
prehodnosti oken, ki je morala biti man jša od 1,4 W/m 2K. Da 
se pridobi želena toplotna prehodnost, pa je treba okno ali 
balkonska vrata izdelati iz do lž insko nespojenih, a debelinsko 
troslojno lepljenih profilov debeline 68mm ter ga opremiti s 
standardnim okovjem in s trajno e last ičn im tesnilom. Za 
zasteklitev energetsko varčnih oken ali balkonskih vrat se 
uporabi termopan steklo 4-16-4 plinsko polnjeno z 
izolacijsko vrednostjo 1,33 VV/nVK, izdelano v tovarniški 
steklarni. Na podlagi vseh podatkov in testov naših 
elementov, ki so bili narejeni v rosenheimskem in dunajskem 
inšt i tutu, smo od gradbenega inšti tuta ZRMK dobili priznanje 
za kakovost v graditeljstvu za leto 1999. 

Da pa bodo naši proizvodi tudi v b o d o č e izdelani po 
pr ičakovanih normativih, smo z Gradbenim inš t i tu tom ZRMK 
sklenili dogovor o stalni kontroli kakovosti. Za te potrebe smo 
že izdelali in inšt i tutu poslali okna in balkonska vrata, na 
katerih bodo poleg testov za toplotno izolativnost naših 
izdelkov preskusili tudi njihovo zrakotesnost in vodotesnost 
ter odpornost na mehanske obremenitve. Dober izdelek pa 
potrebuje poleg kakovostnih materialov in kakovostne 
izdelave še lep estetski videz. Za to pa poskrbimo z veliko 
ponudbo premazov ali ornamentnih stekel. 

KLI Logatec 

Predlagani proračun občine za leto 1999 je pripravljen v skladu 
z Zakonom o financiranju občin, ki je bil sprejet v Državnem 
zboru v jeseni 1998. Omenjeni zakon v 20. členu določa način 
izračuna primerne porabe za posamezno občino. Osnova 
izračuna je primerna poraba na prebivalca, ki jo določi Državni 
zbor Republike Slovenije ob sprejemanju državnega proračuna. 
Za letos velja 62.961,00 tolarjev na občana; z upoštevanjem 
korekcijskih faktorjev, razmerje dolžine lokalnih cest, število 
prebivalcev do 15 let starosti in številom prebivalcev, starejših 
od 65 let (v primerjavi s povprečjem v državi) znaša primerna 
poraba na prebivalca v občini Logatec 71.489,00 tolarjev. Kljub 
temu, da je omenjeni način izračuna primerne porabe ugoden 
za našo občino, je sredstev vedno premalo. 
Letošnji proračun je naravnan na večje investicije, ki so se 
pričele že lani. Tako je treba nameniti 295.000.000,00 tolarjev 
za dokončanje doma ostarelih v Grapovčniku, vrtca v 
Gorenjem Logatcu, vodovoda v Grčarevcu, obnovi glavne ceste 
skozi Logatec (od Pokopališke ulice do križišča s priključkom na 
avtocesto). 
Za gradnjo novih kanalizacijskih vodov v Dolenjem Logatcu 
namenjamo 28.000.000,00 tolarjev, za obnovo lokalnih cest 
in javnih poti 139.000.000,00 tolarjev, za vzdrževanje javnih 
cest, javnih poti in gozdnih cest je v proračunu predvidenih 
91.000.000,00 tolarjev, pri čemer je treba povedati, da je 
veliko denarja iz tega naslova že porabljenih za zimsko službo. 
Za obnovo naravne in kulturne dediščine in za celostni razvoj 
podeželja (Hotedršica, Laze) je namenjenih dobrih 
24.000.000,00 tolarjev, 
Za pridobivanje novih vodnih virov iz Cuntove grape za potrebe 
Logatca je namenjenih 11.000.000,00 tolarjev, medtem ko s 
sredstvi razširjene reprodukcije od vodovoda razpolaga v celoti 
Komunalno podjetje Logatec in jih tudi namenja za obnovo po 
planu, ki ga potrdi občinski svet. 
Za pripravo in izdelavo projektne dokumentacije (vodovodi, 
kanalizacije, zazidalni načrt, večnamenska športna dvorana, 
obnova Narodnega doma, mestno jedro,...) se namenja 
40.700.000 tolarjev. 
Za subvencioniranje obresti pri najemanju kredita privatnim 
podjetjem in "zasebnikom se namenja 7.000.000 tolarjev, za 
subvencije v kmetijstvu pa 6.000.000 tolarjev. 
Športni zvezi je namenjenih 16.355.000 tolarjev, za izvajanje 
programa Zveze kulturnih društev pa 6.500.000 tolarjev. 
Spodbujanju mladinskih organizacij in njihovim programom je 
namenjenih 2.200.000 tolarjev. 
Mnogi se s predlaganim proračunom občine Logatec ne 
zadovoljujejo. Verjemite mi, da je posamezne želje in plane 
zelo težko uskladiti. V prihodnjih letih se bo namenjalo več 
sredstev za ureditev centra Logatca in za cestni program v 
celotni občini. 
Toda pred nami so tudi veliki projekti, ki predstavljajo velik 
finančni zalogaj: gradnja večnamenske športne dvorane, 
obnova Narodnega doma z okolico, širitev čistilne naprave, 
priključitev vrtin v Cuntovi grapi na vodovodno omrežje so 
investicije, ki vsaka zase presega 100.000.000 tolarjev. 
Ob tako zahtevnih planin je res vsem težko ugoditi. Upam, da 
nam bo tudi z vašo pomočjo in z vašim sodelovanjem uspelo 
realizirati kar največ zastavljenega. 

Župan 
Janez Nagode 

Spoštovani bralci. 
v tokratni številki Novic boste med uradnimi objavami našli tudi 
dva temeljna občinska akta, ki ju je Svet sprejel na pravkar 
končani seji: občinski statut in poslovnik za delo občinskega 
sveta. Oba akta sta objavljena tako, da ju lahko zložimo v 
priročen zvežčič formata A-5. Vendar pa zaradi tega nista prav 
preprosto berljiva, če ju skušamo brati v velikosti časopisa. Za 
tak tisk smo se odločili zato, da bi kar največjemu številu 
občanov in institucij omogočili shraniti tadva akta za kasnejšo 
priročno uporabo. 
Zato si vsakdo, ki bo želel, ta dva predpisa lahko oblikuje, kakor 
je nakazano na potiskanih polah. Kdor pa za to ne bo imel 
potrebe, naj takšno razvrstitev sprejme z razumevanjem. 

Ostale uradne objave so postavljene tako kot ponavadi. 

Uredništvo 



Kakovost z odliko 
Plaketo za dosežke v graditeljstvu je na 
letošnjem razpisu prejelo tudi Mizarstvo 
Petrovčič iz Logatca. 

Kaj pomeni družinska tradicija, se zaveda le tisti, ki začenja 
dejavnost popolnoma na novo. Vse drugače je, če si z njo že rastel, 
pa naj bo to kmetija, trgovina ali obrt. Tako je bilo tudi v mizarstvu 
Jožeta Petrovčiča: združena družinska tradicija z zvrhano mero 
osebnega poguma in tudi nekaj drznosti. 

Že Jožetovi predniki od deda Petra Petrovčiča naprej so bili 
podjetni in so vseskozi težili k samostojni dejavnosti, dokler se ni 
ded 1937. leta osamosvojil. Prek očeta Petra zdaj z bratom 
ohranjata to tradicijo, vsak s svojim programom. 

Jože se je uveljavil s programom EVRO oken in varnostnih vrat. 
Okna odlikujejo vrhunska kakovost, sodobna izvedba, majhna 
poraba energije in preprosta montaža. Izdelana so po naročilu za 
znanega kupca, upoštevaje DIN norme oz. standarde. Okna so 
izdelana iz debelinsko lepljenih smrekovih ali jelkinih profilov; les 
kupujejo pri domačih dobaviteljih, medtem ko eksotični les meranti 
uvažajo. Doma je zaposlenih okrog 15 delavcev, v Moskvi pa ima 
firma svojega samostojnega predstavnika. 

Vse več oken tudi površinsko zaščitijo. Uporabljajo izključno 
premaze na vodni osnovi, kakor narekujejo sodobni trendi ekološko 
čim bolj čiste proizvodnje. Zato uporabljajo premaze uveljavljene 
tuje in domače firme; domača firma pripravlja barvne odtenke prav 
po želji kupca. Okna izvažajo predvsem v Rusijo in Avstrijo pa tudi v 
Nemčijo. Odlična poslovnost in kakovost oken sta našli svoje mesto 
v južnem delu Bolšoj teatra, v Tretjakovski galeriji, Mosbanki pri 
centralni banki Moskve, v poslovnem centru, povezanim z 
metrojem. Da je plaketa za okno JW 6B zares zaslužena potrjuje 
tudi to, da so na zgradbi ukrajinskega naftnega podjetnika, vredni 5 
milijonov dolarjev, zaradi izredne kakovosti zamenjali nova okna z 
njihovimi. 

Jože Petrovčič pa si prizadeva pridobiti certifikat kakovosti na 
inštitutu v nemškem Rosenheimu, ki velja za ugledno in priznano 
preskuševalno ustanovo v Evropi. 

Izvozno poslovanje prek Intereurope mu omogoča polno 
izkoriščenost vozil pri prevozih. Potrebno kreditiranje mu zagotavlja 
Ljubljanska banka. Prizadeva si doseči izdelavo tisoč okenskih kril na 
leto, brez povečanja števila delavcev. Zato načrtuje nakup 
numerično krmiljenih strojnih sklopov. Za proizvodnjo ima lasten 
inženiring. Vso potrebno pozornost namenja servisiranju, saj se 
zaveda, da brez dobrega servisa ni dobrega imena proizvajalca. 

Čeprav nekako prevladuje mnenje, da je Rusija slab plačnik, Jože 
Petrovčič zaupa svojemu zastopniku v Moskvi in meni, da naša 
podjetja verjetno sama upočasnjujejo plačila. Zadržano pa gleda na 
novi davek na dodano vrednost, kar mu narekujejo izkušnje s 
poslovanjem na hrvaškem trgu, od koder se je po uvedbi davka na 
dodano vrednost preprosto umaknil. 

A.Č. 

Delo mojstra hvali 
Notranjski radio je sredi maja začel z novo oddajo in prav z 

zgovornim naslovom »Delo mojstra hvali - Obrt ima zlata tla«. Ime je 
povzeto po napisu na nekdanjih obrtnih dovoljenjih. Pobudo zanjo 
je dala logaška Območna obrtna zbornica. Oddaja, ki bo na valovih 
NTR na sporedu vsak četrtek ob pol desetih dopoldne, bo skušala 
podjetnike sproti obveščati o zakonskih spremembah, svetovati in 
predstavljati dejavnosti in posameznike. Nastala je iz potrebe po 
hitrejši dostopnosti do informacij, pomembnih za obrtnike in 
zasebne podjetnike, ki se dnevno zbirajo na sedežu zbornice, a ne 
morejo biti sproti posredovane članom. 

Oddaja ne bo zanimiva le za podjetnike, temveč za vse 
poslušalce, saj bo govorila tudi o prireditvah in dogodkih, 
namenjenih širšemu krogu obiskovalcev, o standardih in načinu 
ravnanja proizvajalcev in potrošnikov... Enkrat mesečno bo oddaja 
gostila tudi strokovnega svetovalca za katero od področij 
podjetniškega poslovanja in tedaj se bo mogoče tudi neposredno 
vključevati v oddajo. 

J.G. 

Uspešen zaključek 
Izobraževanju in strokovni usposobljenosti gasilskih kadrov 

namenja Gasilska zveza Logatec posebno pozornost. Zato je 
organizirala tečaj za nižje gasilske častnike, ki je potekal vsako 
soboto popoldne in nedeljo dopoldne od januarja do aprila v sejni 
sobi KS Naklo Logatec. 

Na začetku je tečaj obiskovalo 44 kandidatov. Vse izpite in 
praktično delo je opravilo 42 tečajnikov: 14 članov iz PGD Dol. 
Logatec, po 6 iz PGD Gor. Logatec, Medvedje Brdo in Laze-Jakovica, 
4 iz PGD Vrh sv. Treh Kraljev ter po 3 iz PGD Rovte in Hotedršica. To 
dokazuje, da gasilci želijo pridobiti znanje in ga koristno uporabiti pri 
praktičnem delu na področju požarnega varstva, gašenja, reševanja 
ob naravnih nesrečah in preventivni dejavnosti. 

Ob zaključku tečaja je bila organizirana strokovna ekskurzija v 
Sežano. Tečajniki in predavatelji so obiskali Zavod za gasilno in 
reševalno službo. Z zanimanjem so prisluhnili predstavitvi njihovega 
zavoda, si ogledali opremo in se seznanili s potekom civilnega 
služenja vojaškega roka. 

Podelitev listin o opravljenem tečaju in uspehu je bila v gostilni 
Jeršin, kjer je nastal tudi skupinski posnetek prek objektiva Andreja 
Kobala. 

met 

Iz delavnice Mizarstva Petrovčič (Foto: F.B.) 

Tretja cvetlična tržnica 
Narava, 
ti nam nisi potrebna le zaradi hrane, 
vode, zraka, 
ampak te potrebujemo tudi zato, 
ker daješ trdnost našemu bivanju, 
nas navdušuješ z lepoto in srečo 
pa tudi s tiho žalostjo, 
kadar je prizadet le en vozel te tkanine. 
(Anja Levart) 

Društvo prijateljev otrok in mladine Logatec je 
tudi letos 24. aprila ob dnevu zemlje organiziralo 
cvetlično tržnico. Spremljale so jo prireditve za 
otroke od predstave cirkusa Buffeto do risanja na 
asfaltu pred osnovno šolo. Stojnica DPOM pa je 
ponujala nakup čajnih lončkov in čajev. Pa tudi 
drugače je bilo kar pestro pred cerkvijo sv. Nikolaja. 
Cvetličarne Karmen, Petra in Joli ter trgovina 
Agrodom so prodajale sadike, lončnice in semena, 
Kljukec pa slaščice. S prireditvijo so bili zadovoljni 
zlasti otroci. Prav je, da se vsaj enkrat na leto 
spomnimo, kaj nam zemlja daje, in jo moramo prav 
zaradi tega spoštovati. 

A.Č 

Alarmiranje 
Kako gasilcem in drugim, ki so zadolženi za posredovanje ob 

požarih, naravnih in drugih nesrečah, sporočiti, da potrebujemo 
njihovo pomoč? Načinov je več. Sami se odločimo, kateri je v 
nekem trenutku najprimernejši in najhitrejši. 

Verjetno ste zaznali, da se sirene oglašajo bolj poredko. Z 
uveljavitvijo navodila za obveščanje o naravnih in drugih nesrečah 
se sirene na gasilskih domovih preizkušajo opoldne vsako prvo 
soboto v mesecu. Tudi v primeru požara ali druge nesreče so gasilci 
aktivirani brez zavijanja siren na stolpu gasilskega doma. Če ste 
opazili na cesti gasilski avto s prižgano modro lučjo, ste verjetno 
pogrešali poprejšnji zvok sirene. Gasilci so bili aktivirani po telefonu 
ali po pozivniku. Gasilsko društvo Dol. Logatec ima nekaj operativnih 
članov, opremljenih s pozivniki, napravo, ki z zvočnim signalom ali 
tresenjem gasilca opozori na sporočilo o nesreči. Sporočilo mu 
posreduje Regijski center za obveščanje Ljubljana. Predvideno je, da 
bodo tudi po trije gasilci iz PGD Gor. Logatec in Rovte opremljeni s 
pozivnikom. 

V primeru požara, naravne ali druge nesreče lahko 
aktivirate gasilce na več načinov: 

1. sprožite sireno na gasilskem domu z znakom za požar ali 
2. pokličete po telefonu najbližji gasilski dom ali 
3. pokličete številko 112 - Regijski center za obveščanje 

Ljubljana ali 
4. obvestite Policijski oddelek Logatec. 

Ob prijavi požara, naravne ali druge nesreče sporočite 
naslednje podatke: 

• kdo kliče oz. sporoča glede požara, naravne ali druge nesreče, 
• kje gori ali kje se je zgodila nesreča, 
• kaj se dogaja (požar, prometna nesreča, poplava, plaz...) 
• kakšen je obseg požara ali nesreče in če so ogroženi ljudje. 

met 

Pihalni orkester Logatec 

vabi na 5. srečanje godb Logatec '99 
v šotoru pred Narodnim domom v 
Logatcu 

Program: 

sobota. 19. junij 

ob 19.30 otvoritveni boncert gostujočega orkestra 
"Feldmusik Willisau-Land" z dirigentom Albertom 
Brunnerjem, bi je bot gost dirigiral Iogašbemu orbestru 
letošnjo pomlad, 
ob 21. zabava s sbupino Kingstone 

nedelja. 20.junij 

ob 14.uri Igranje gostujoči godb na različnih boncih 
Logatca, 
ob 15.uri Mimohod godb in mažoret od avtobusne postaje 
v Dol. Logatcu do Narodnega doma, 
sodelujejo: Godba Stranje, godba iz Cerbnice, Mengešba in 
Postojnsba godba ter logaške in cerbnišbe mažoretbe, 
ob 15.30 Kratbi predstavitveni boncerti gostujočih godb, 
ob 17.url Veselica z bogatim srečelovom; igra ansambel 
Obzorja. 

I zkup iček je namenjen nakupu novih I n š t r u m e t n o v 
In udeležbi Pihalnega orkestra Logatec na 
mednarodnem tekmovanju v Ostravi na Češkem. 

Tečajniki z vodstvom OCZ na "gasilskem" posnetku, kakor radi poimenujemo skupinske fotografije (Foto: Andrej Kobal) 



LIONS KLUB NOTRANJSKE 
V ponedeljek, 19. 4. 1999, je bil na Vrhniki 
ustanovljen Lions klub Notranjske. 

V Sloveniji deluje prek 30 klubov z več kot 800 člani, ki 
predstavljajo slovenski Distrikt 129. Lions Club je leta 1917 v 
Chichagu ustanovil zavarovalniški agent Melvin Jones, ki je prepričal 
svoj klub, Poslovni chichaški krožek, naj se združi z drugimi 
neodvisnimi klubi, da bi oblikoval vsedržavno organizacijo, ki se ne 
bi posvečala samo poslovnim in socialnim zadevam, pač pa tudi 
izboljšanju skupnosti kot celote. Med povabljenimi skupinami je bilo 
tudi združenje Lions klubov s sedežem v Evansvillu v Indiani. 
Poslovni krogi in drugi klubi so se dogovorili, da se bodo zbrali pod 
imenom Lions ter sklicali prvo konvencijo v Dallasu, kjer so pripravili 
program usmeritve združenja. Cilji in etika so vzpodbujali Lionse, da 
je dobrodelnost pred dobičkom, in naj imajo Lionsi najvišje 
standarde pri vodenju poslov. Voditelji skupnosti so kmalu pričeli z 
ustanavljanjem klubov po vseh Združenih državah, tako da je 
združenje kmalu postalo mednarodno. Leta 1921 se se klubi 
organizirali v Mehiki, na Kitajskem ter na Kubi, 1935 sta švedska in 
Francija pripeljali združenje v Evropo; vzhodni blok pa je bil 
deblokiran z ustanovitvijo klubov na Madžarskem, Poljskem ter v 
Estoniji leta 1989. Uradno ime združenja je Mednarodno združenje 
Lions klubov ( kratica LCI - Lions Club International). Lionse pa 
prepoznamo po zlati črki L na okroglem škrlatnem ( ali modrem ) 
polju, ki ga obkroža zlat obod z dvema profiloma levov, uradni moto 
združenja je "Ml SLUŽIMO". Klub se financira iz letne članarine 
članov, obvezni so prispevki za mladinske tabore, nakup značk in 
podobno, drugi del financ pa predstavljajo prispevki od prireditev, ki 
jih klub organizira, ter prostovoljni prispevki članov. 

LCI združuje 44.000 klubov in je največja organizacija za pomoč 
na svetu, katere osnovni namen je pomagati slepim in slabovidnim, 
invalidom ter ostalim, ki so pomoči potrebni, pri nabavi potrebnih 
medicinskih aparatov za opremo bolnišnic, za pomoč vzgojnim 
zavodom s posebnimi in prilagojenimi programi ter za pomoč 
posameznikom. 

Osnovni smotri Lionizma so UTRJEVATI in spodbujati 
razumevanje med narodi sveta, ZAVZEMATI se za načela dobre 
vlade in dobrega državljanstva, PRISPEVATI k družbenemu, 
kulturnemu, socialnemu in moralnemu blagostanju družbene 
skupnosti, ZDRUŽEVATI klube v duhu prijateljstva in medsebojnega 
razumevanja, IZBRATI sedež kluba za kraj svobodne in odprte 
razprave o vsem, kar je v javno dobro, vendar ne na izhodiščih 
strankarske politike ali verske nestrpnosti, SPODBUJATI ljudi, da 
stalno, učinkovito in nesebično pomagajo pri napredku družbene 
skupnosti, dvigu moralne zavesti v poklicnem, javnem in zasebnem 
življenju. Lions klub Slovenije je dosedaj pomembno prispeval k 
postavitvi semaforjev za slepe, pomoči hrvaškim ter bosanskim 
beguncem, nabavi aparatur za bolnišnice, sedanji pomemben 
projekt pa je izgradnja hiše na Okroglem pri Kranju, kjer naj bi bil 
Dom počitka in delovni center za slepe. 

Naslednje leto bo 10. obletnica delovanja Slovenskih klubov, za 
prihodnost pa načrtujejo različne projekte pomoči slepim, sladkorno 
bolnim, zasvojenim z drogami, skrbi za okolje, kulturno dediščino, 
vključevanju v reševanje urbanističnih problemov, skrbi za zdravje, 
socialno delo ter mednarodno izmenjavo mladine. Prve predvidene 
skupne akcije Lions kluba Notranjske bodo: pomoč v oddelku za 
otroke z motnjami v duševnem in telesnem razvoju v Podlipi, ki to 
leto praznuje svojo 10.obletnico, pomoč otrokom iz socialno 
ogroženih družin pri nakupu šolskih potrebščin, za kritje stroškov 
šole v naravi, za letovanje in taborjenje, pomoč pri nakupu 
specializiranega računalnika za slepe in slabovidne študente ter 
pomoč pri zdravljenju odvisnikov. Notranjski Lions klub pokriva 
območja občin Logatec, Vrhnika, Cerknica, Borovnica, Horjul, njegov 
predsednik je g. Ronko Gostiša, podpredsednika pa sta g. Marko 
Smole ter g. Bojan Novak. Klub bo sledil globalnim usmeritvam in 
kodeksu lionistične etike, predvsem pa bo tvorno izpolnjeval svoje 
humanitarno poslanstvo na Notranjskem. 

Podpredsednik Lions kluba Notranjske 
MARKO SMOLE 

V Hotedršici sanirajo opuščeni peskokop. Odslej bo služil v 
športne namene (Foto: F.B.) 

Planinski dom Cajnar spet odprt 
Konec februarja je bil v planinskem domu Cajnar občni zbor 

logaškega planinskega društva. Udeležilo se ga je mnogo članov in 
predstavnikov bližjih društev. 

Člani so izvolili upravni odbor, ki mu znova predseduje Janez 
Slabe ter vse druge organe društva. Program letošnji pohodov, 
vzponov in dela so zapisali na koledarčku; ki je vsem zainteresiranim 
na voljo v društveni pisarni na Notranjski 14; pisarna je odprta ob 
torkih od 17. do 18. ure. Tedaj se je moč tudi prijaviti za izlete, ki jih 
organizira društvo. Informacije o pohodih, akcijah in vzponih pa so 
na voljo tudi na društvenih panojih in drugih vidnih mestih. 

Planinski dom Cajnar spet vabi k obisku. Odprt je ob petkih med 
16. in 20. uro, ob sobotah med 12. in 22., ter ob nedeljah med 10. 
in 21. uro. 

Marinka Petkovšek 

Naravi krademo smeti 
Lovska zveza Slovenije je letos prvič organizirala vseslovensko 

čistilno akcijo z naslovom »Naravi krademo smeti«. V okviru te je tudi 
lovska družina Rovte organizirala akcijo v soboto, 24. aprila, na 
območju KS Rovte, Trate, Vrh sv. Treh Kraljev in Log-Zaplana. K 
sodelovanju smo povabili krajane, Osnovne šole Planina, Rovte in 
Vrh ter mladinsko društvo Kovk ter ribiški družini Žiri in Vrhnika. 

Že pred začetkom akcije smo lovci zbirali podatke o večjih 
odlagališčih smeti v naravi, predvsem ob izvirih in vodotokih, na 
obrobju gozdov in ob poteh ter cestah. Glede na podatke je bilo v 
akcijo vključeno več kamionov za odvažanje kosovnih odpadkov, 
dve kombinirani vozili in kamion Komunalnega podjetja Logatec pa 
so pobirali odpadke, zbrane v vrečah. Skupno je bilo na smetišče 
odpeljanih prek 190 m3 materiala. 

Udeležba na akciji je bila zadovoljiva. Udeležilo se je je večina 
lovcev LD Rovte. Akcije so se udeležili tudi starejši krajani, predvsem 
iz KS Rovte in Trate. Tudi odziv mladine in učencev OŠ je bil zares 
dober; skupaj je bilo opravljenih 531 delovnih ur. 

Od manjših odpadkov so najpogostejše neminljive PVC vrečke, 
pločevinke, steklenice, tetrapak embalaža, zavojčki cigaret itd. Od 
večjih kosovnih odpadkov so na prvem mestu zapuščene 
avtomobilske karoserije, gospodinjski aparati in drugo. 

Čeprav nismo v prvi vrsti poklicani za to, je bil namen akcije 
očistiti gozd in vzeti naravi tisto, kar smo ji ljudje vsilili. Pomemben je 
tudi izobraževalni vidik vsem potencialnim obiskovalcem in 
onesnaževalcem, in sicer: pokazati kakšno breme predstavlja vsaka 
smet in kako so gozdovi dejansko zasuti z odpadki. Akcija je bila 
vsekakor uspešna in večina krajanov se je strinjala, da se morajo 
odpadki odstraniti zlasti od tam, kjer izvira voda, z obrobja poti in 
gozdov ter da se morajo odpeljati na urejeno smetišče, kamor tudi 
sodijo. 

V prepričanju, da smo za dobro vseh opravili koristno delo in 
prebudili zamisel o ureditvi okolja pri tistih, ki brezvestno 
odmetavajo odpadke, se zahvaljujemo vsem udeležencem. Vse pa 
vabimo na naslednjo akcijo. 

A.L. 

Čuvajmo 
naravo 
Narava je lepa, če je čista. Žal pa 
vedno ni tako. Nekateri ljudje mečejo 
smeti kar na tla in v bližnje okolje. To 
je zelo neodgovorno. 

Doma se zelo trudimo, da bi ostala 
naša okolica lepa. Biološke odpadke 
nosimo na kompost. 
Papirne odpadke skurimo. Vse ostale 
nosimo v smetnjak. Vsakih štirinajst 
dni pridejo smetarji in te smeti 
odpeljejo na komunalno smetišče. 

Z atijem večkrat pobirava razne 
odpadke tudi iz našega potoka. Ne 
moreva si misliti, da so še ljudje, ki 
jim je čisto okolje deveta briga. 

Gašper Mivšek 
2.a OŠ Tabor 

Kulturno turistično društvo v 
Hotedršici 

V Sloveniji teče projekt »Po poteh dediščine - Korenine slovenske 
identitete«. Vanj je vključena tudi občina Logatec in z njo vas 
Hotedršica. Program celostnega razvoja podeželja, imenovan 
CRPOV, pa tudi potrebe Hotedršice, so narekovale ustanovitev 
društva, ki bi skrbelo za ohranjanje naravne in kulturne dediščine, 
razvoj turizma, ponovni razmah kulturnega in družabnega življenja z 
ustanovitvijo dramske skupine, za čistilne akcije in še za kaj. Z 
društveno dejavnostjo naj bi vas kulturno bogatili, jo polepšali in 
predstavili tistim, ki je še ne poznajo. 

Zato je bilo na Jožefovo ustanovljeno Kulturno turistično društvo 
Hotedršica, ki domuje na naslovu Hotedršica 29, tel. 759-185 ali 
759-142. Društvo vabi k sodelovanju vse, ki so mladi po duši ali po 
srcu, ki prekipevajo od energije, ki imajo zamisli, voljo in željo 
sodelovati ter imajo mnogo dobre volje in se radi družijo. 

Darja Merlak 

Drugim v pomoč 
Darovali smo kri - darovali smo del sebe 

Tistega dne je mineval mesec april. Narava, vsa v bujnem 
zelenju in cvetju, je naravnost silila k veselemu razpoloženju in 
morali smo storiti nekaj dobrega. Vseh tistih 235 iz občine Logatec, 
ki so se tega dne odzvali klicu Rdečega križa in prišli na krvodajalsko 
akcijo, so nedvomno storili nekaj dobrega - nekaj najboljšega: 
darovati svojo kri, del sebe v korist drugega, za dobro nekoga, ki ga 
sploh ne poznaš; dejanje, ki mu zlepa ni primere. Naj vse nas ta 
zavest spremlja tudi naprej. 

Pred nami je mesec maj - mesec ljubezni. Pokažimo, da se 
imamo radi. Če iz kakršnega koli razloga ne moremo darovati svoje 
krvi, lahko storimo kaj dobrotnega tudi na drugačen način. Ozrimo 
se okoli sebe. Morda prav ta trenutek potrebuje sosed našo pomoč, 
morebiti opravilo na vrtu, mogoče nakup v trgovini ali pa le obisk in 
prijazno besedo. Ne spreglejmo klica po pomoči, bodimo široki in 
storimo kaj dobrega. Že samo zadovoljstvo ob tem nam bo 
zadostno plačilo. 

Prijazni in dobri poskušajmo biti tudi potem, ko bo maj mimo, saj 
dobro dejanje ali prijazna beseda nimata ne časovnih ne drugačnih 
omejitev. 

Z. Tršar 

O reviji šolskih pevskih zborov 
nekoliko drugače 

Za vse pevce je pevska revija tudi zanimivo srečanje z vrstniki drugih šol. 
Navadno pa nimajo ustreznih možnosti, da bi drug drugega slišali tudi peti. 
Prav to, da bi pevcem in pevkam omogočili tudi spremljanje vsaj določenega 
števila nastopajočih zborov iz leta v leto, predstavlja velik problem. Letos so 
zato na reviji šolskih pevskih zborov poskusili z neposrednim prenosom 
nastopov, ki so jih drugi nastopajoči lahko spremljali na televizijskem 
zaslonu. 

Tudi letos so se konec aprila zbrali vsi otroški in mladinski zbori na reviji, 
ki jo je letos pod pokroviteljstvom Zveze kulturnih društev (ZKD) Logatec 
organizirala osnovna šola Tabor. Kar 360 pevk in pevcev v enajstih zborih iz 
vseh šol naše občine je zapelo v dvorani KS Tabor. Za nekatere zbore je bil 
prav nastop na reviji najpomembnejši nastop v letu. Vsi so se želeli pred 
starši, učitelji in prijatelji predstaviti v kar najlepši luči. 

Dogovor med šolami velja, da za organizacijo prireditve poskrbi vsako 
leto druga šola. To se je pokazalo za zelo primerno, saj tako otroci 
spoznavajo tudi druga prizorišča v naši občini, čeprav niti eno od njih ni 
povsem idealno. Dvorana KS Tabor je bila letos povsem premajhna za 
številne poslušalce; prav tako je za takšno prireditev pretesna dvorana v 
Rovtah, Narodni dom pa nima primernih prostorov, kamor bi lahko spravili 
tristo otrok pred nastopom in po njem. 

Tudi organizacija tako velike prireditve, na kateri nastopa množica otrok, 
ni mačji kašelj. Zahteva veliko načrtovanja, usklajevanja in trdega dela 
mnogih ljudi. Zelo smo lahko zadovoljni, da vsi delavci na šolah to razumejo 
in zavzeto in nesebično iz leta v leto opravijo določene naloge. 

Vsako leto po reviji se zberejo tudi organizatorji, zborovodje, ravnatelji in 
drugi ter skupaj analizirajo revijo ter se dogovorijo o namerah za naslednje 
leto. 

Zborovsko petje ima v Logatcu zelo dolgo in bogato tradicijo, saj 
premoremo tako veliko število zborov kot le malokatera slovenska občina. 
Veselje do zborovskega petja pa otroci prav gotovo lahko najprej pridobijo v 
šolskih zborih. Zato moramo v šolah pa tudi v širšem občinskem okolju 
omogočiti najmlajšim, da bodo že v rosnih letih prepevali, se družili s svojimi 
vrstniki v šolskih zborih. Predvsem pa se bomo morali še precej potruditi, da 
jih bomo znali po končani osnovni šoli privabiti v odrasle zbore. 

Z ustanovnega sestanka Lions kluba na Vrhniki. Z leve: prof.dr. Plesničar, guverner 
distrikta 129, ga. Nuša Kerševan, zakladnik distrikta, na desni pa predsedstvo 
Notranjskega Lions kluba, od sredine navzdol: g.Marko Smole, g. Ronko Gostiša in 
g. Bojan Novak. 

Bojana Levinger 

Skrb za čisto okolje 
Vsi moramo skrbeti za čisto okolje, doma in v naravi. Doma odpadke 
ločujemo v različne zabojnike. Steklo, papir in konzerve damo v različne 
zabojnike. Biološke odpadke damo v kompost. Časopise in druge 
revije shranjujemo v veliki škatli. Vsako leto v šoli zbiramo stari papir in 
takrat ga odnesem v šolo. Naš razred je letos zasedel drugo mesto v 
zbiranju starega papirja. 
Vse ostale odpadke pa zbiramo v črnem zabojniku. Vsakih štirinajst dni 
pa s smetarskim vozilom odpeljejo odpadke iz črnega zaobjnika na 
smetišče. S tem vsi skupaj varujemo okolje. 

Nejka šparmeblek 
2.a OŠ Tabor Logatec 



Logaški odbojka rji 
Logaški odbojkarski klub že tretje 
leto skrbi za razvoj odbojkarjev 
mlajših selekcij. To so predvsem 
kategorije dečkov in mlajših 
dečkov, v katere je včlanjenih 25 
otrok. Tako kot lani smo tudi letos 
nastopili v B ligi klubskih ekip 
dečkov in v svoji regijski skupini 
zasedli 4. mesto. 

V celotni konkurenci 36 slovenskih ekip smo 
na 21. mestu. Z rezultati smo zelo zadovoljni, saj 
predstavljajo spodbudo za nadaljnje delo z 
mladimi. Že v avgustu nameravamo izvesti šolo za 
odbojkarje na mivki, v prihodnjem šolskem letu 
pa bomo odbojko kot interesno dejavnost 
ponudili tudi učencem od 2. do 4. razreda 
osnovnih šol. 

V kategoriji članov pa smo logaški odbojkarji po 
18 odigranih tekmah v 3. slovenski odbojkarski 
ligi pristali na 3. mestu. V spomladanskem delu 
tekmovanj smo izgubili le eno tekmo od devetih, 
in sicer proti kasnejšemu zmagovalcu lige 
Prvačini. Devet tekem smo v obeh delih 
tekmovanj odigrali doma. 

Ob bučnem spodbujanju številnih navijačev in 
gledalcev smo na domačem terenu nanizali kar 
osem zmag. Pokazali smo svoje znanje in 
iznajdljivost, ki smo ju pridobivali na treningih pod 
vodstvom Roberta Pivka. 

Da smo ligi dečkov in članov lahko končali, so 
nam finančno ali kako drugače pomagali 
sponzorji: Osnovni šoli 8 talcev in Tabor, Občina 
Logatec (g. Turk), Športna zveza Logatec, 
Valkarton, podjetniki Andrej Šušteršič, Andrej 
Marušič, Pizzerija Zvonček, Ključavničarstvo 
Nagode, Ringo bar in Javna razsvetljava Ljubljana. 
Vsem se najlepše zahvaljujemo. 

Odbojkarski klub Logatec 

ZA ZDRAVJE NE SME 
MANJKATI ŠPORTA 
Kako poteka trening košarke? 

Vsak ponedeljek, četrtek in soboto se 
zberemo vsa dekleta, ki treniramo košarko v 
telovadnici. Preoblečemo se v športno opremo 
in najprej za kakih pet minut m e č e m o na koš. 
Ko se malo ogrejemo, začnemo teči. Tečemo 
skoraj vedno 7 minut. Ko to opravimo, se še 
razgibamo od glave do nog. In potem začnemo 
mal švicat. Nato se pa začnejo vaje, ki nas kar 
precej izmuči jo. 

Treniramo tiste prav osnovne stvari košarke. 
Trening traja uro in pol. Res da imamo vmes 
počitek, kakšno minuto, ampak še vseeno smo 
na koncu prav izmučene. 

Na treningu je seveda tudi veliko humorja in 
smeha in vedno si naberemo veliko kondicije. 
Ker pa nas je v klubu premalo, bo naslednje 
leto ta klub na žalost razpadel. Upajmo, da 
mogoče pa vseeno ne bo! 

Tako, zdaj veste, kako se imamo na treningu 
košarke in če kakšno dekle zanima košarka se 
seveda lahko prijavi in uživa z nami. 

LEPI USPEHI NTK LOGATEC 
Namiznoteniški klub Logatec je Športni 

zvezi Logatec poročal o delu in uspehih 
kluba za preteklo polletno obdobje. Iz 
poročila se opazijo veliki tekmovalni 
dosežki posameznih tekmovalcev in kluba 
v državnem in evropskem merilu. 

Na evropskem prvenstvu za mladino, ki je bilo 
v italijanskem mestu Norcia je mladi tekmovalec 
Darko MALIC zasedel med posamezniki 29. 
mesto, v dvojici s kolegom Jazbecem iz Križ pa 
17. mesto. 

Na 14. memorialu Maje Prelovšek v Kranju je 
Taja OBLAK osvojila 2. mesto, Neža RUPNIK pa 5. 
mesto. Na odprtem turnirju Slovenije za mladince 
v Logatcu je Darko MALIC zasedel 2. mesto. Na 
odprtem državnem turnirju za člane v Kašlju je 
Sebastijan KREUH zasedel 16.mesto. Na tekmi 
Alpe-Adria v Murski Soboti je za reprezentanco 
Slovenije nastopila tekmovalka Taja OBLAK in 
osvojila 2.mesto. 

Na odprtem turnirju Slovenije za pionirke v 
Velenju je Taja OBLAK osvojila 5.mesto. Na 
memorialu Urha Straška na Ruju je Sebastijan 
KREUH osvojil 5.mesto, Tadej KOGOJ pa 
12.mesto. Mladi tekmovalci NTK Logatec so se 
udeležili tudi regijskega turnirja za učence in 
učenke od 1. do 8. razreda v Mengšu. Rezultati so 
bili izredno dobri, in sicer: 1.mesto Marica 
VERDINEK, 7. - 8. razred, 2.mesto Ana VERDINEK 
1.-2. razred, 2.mesto Neža RUPNIK 5. - 6. razred, 
3.mesto Jaša MARINČ 1 . -2 . razred, 3.mesto 
Katarina RUPNIK 5. - 6. razred, 3.mesto Rok 
KOSMAČ 3. - 4. razred. Na II. odprtem turnirju 
Slovenije za pionirke v Križah je Taja OB1AK 
dosegla 5.mesto. Na I. ekipnem regijskem 
turnirju za pionirke v Mengšu so mladi tekmovalci 
NTK Logatec osvojili 1.mesto pred ekipo NTK 

Edigs Mengeš. Na II. odprtem turnirju Slovenije za 
mladince v Škofji Loki je Darko MALIC dosegel 
8.mesto, Darko KOJADINOVIČ pa je bil 14. Na 
kvalifikacijskem turnirju za ekipno pionirsko 
državno prvenstvo je ekipa NTK Logatec osvojila 
2.mesto in si s tem rezultatom priborila nastop na 
finalnem turnirju osmih najboljših v državi. 

V mesecu decembru je klub organiziral 
kvalifikacijski turnir za mladinsko ekipno državno 
prvenstvo. Tekmovanje je potekalo v Logatcu. 
Domača ekipa je osvojila 3.mesto. Poseben 
uspeh je v decembru dosegel na 1. TOP turnirju 
za člane v Ljubljani Tadej KOGOJ, ki je zasedel 
14.mesto. Na enakem turnirju za mladince v 
Križah pa je Darko MALIC osvojil 7.mesto. 

Tekmovalci NTK Logatec tekmujejo tudi v III. 
državni članski ligi. Po končanem jesenskem delu 
je ekipa NTK Logatec osvojila 1.mesto. Za 
doseganje takih rezultatov morajo tekmovalci in 
trenerji vsak dan redno vaditi najmanj 2 uri, 
sočasno pa tudi pridobivati kondicijo s fizičnimi 
pripravami na prostem in v dvorani. Treningi in 
tekme vzamejo tekmovalcem in trenerjem veliko 
prostega časa; potrebna pa so tudi velika denarna 
sredstva, ki klubu vedno primanjkujejo. 

Namiznoteniški klub Logatec pričakuje večjo 
podporo širše logaške javnosti, zaradi njihovih 
vidnih dosežkov na športnem področju. Pri tem 
pa je pomembno, da se mladina, ki deluje v 
klubu, ukvarja s športom, ne pa z negativnimi 
izzivi, kot so alkohol, nikotin ali celo mamila. V 
proračunu občine je treba vsekakor nameniti več 
sredstev za mladino, ki se ukvarja s športom, kajti 
šport je dragocena naložba za mladega človeka. 

Anton Antičevič 

Nagrajeni keramični šopek so izdelali člani 
krožka: Jerneja in Vlasta Jeriša, Eva Židanek, 
Uroš Kolar, Jasmina in Kristina Urbas, 
Martina in Tomaž Prestor, Jani Vrabec, 
Janez Kermavnar, Anja, Teja in Aleš 
Krmavnar, Maruša Poženel , Borut Facija in 
Klavdija Petrič. 

Jasna Medar, 6.c Oš 8 talcev Ekipno državno prvenstvo - 3. mesto 

Veleposlanik izročil 
priznanje 
V četrtek, 22. aprila, smo imeli na naši 
šoli pomemben obisk. Gospod Tomaž 
Vostrv, veleposlanik Republike Češke, 
je prinesel priznanje, ki so ga osvojili 
učenci podružnične osnovne šole Laze. 
Pri krožku oblikovanja gline pod 
mentorstvom uveljavljene keramičarke 
Nataše Prestor so izdelali keramični 
šopek in ga poslali na Češko, v mesto 
Lidice. To mesto že 26 let razpisuje 
mednarodne natečaje za otroške 
izdelke. Letos je nanj prispelo deset 
tisoč del iz 70 držav, zato smo ponosni, 
da so opazili tudi naš izdelek in ga 
nagradili. 
Vesela sem, da gospa Nataša Prestor 
posreduje svoje znanje našim učencem, 
in se ji ob tej priložnosti toplo 
zahvaljujem. Učencem, ki so oblikovali 
šopek, pa čestitam za uspeh, ki je tudi 
prispevek k promociji naše šole in tudi 
Slovenije. Razstava nagrajenih del bo 
poslej potovala po Evropi; oktobra bo v 
Bolgariji - v Sofiji, novembra v Romuniji 
- v Bukarešti . Toliko nam je povedal 
gospod Vostrv, ki je bil zelo prijeten 
sogovornik in je zelo pohvalil videz 
naše šole. 

Metka Rupnik 
ravnateljica 

Unicefova priznanja 
Prestižna priznanja dodeljena tudi učencem Osnovne šole »8 talcev« iz 
Logatca 

Revija Likovni svet je že peto leto zapored razpisala likovni natečaj na temo Konj. Letos se ga je 
udeležilo več kot šest tisoč otrok iz 32 držav, med njimi tudi učenci naše šole. Mednarodna 
strokovna žirija, ki so jo sestavljali akademski slikar Bogomir Karlavaris, akademska slikarka Anka 
Hribar Košmerl in likovni pedagog Slavko Zupan, je pregledala 6150 prispelih likovnih del in izbrala 
nagrajence. 
Srebrno priznanje posameznikov je dobila naša učenka Ivana Kitanovič, Unicefovo priznanje pa 
Nina Janekovič, Špela Možina, Žan Dolanc, Fahro Karajič, Anja Lukič, Tomaž Ivič, Urška Maček, 
Monika Rudolf, Veronika Mrak, Suzana Novakovič in Denis Babic. 
Podelitev nagrad je bila 23. aprila v Galeriji celjskega zavoda za zdravstveno varstvo. Podelitve so se 
udeležili vsi naši nagrajeni učenci z mentorico Jano VVoele. Priznanje naj bi jim podelila Unicefova 
ambasadorka za Slovenijo Milena Zupančič, ki pa je v Celje iz objektivnega vzroka prispela z veliko 
zamudo. Ambasadorki je bilo zelo žal, ker ni uspela izročiti Unicefovih nagrad našim učencem. 
Obljubila je, da bodo nagrade izročene na naši slovesnosti ob zaključku šolskega leta, 21. junija. 
Učencem in mentorici čestitamo za prestižno nagrado in se sočasno zahvaljujemo staršem za 
pomoč pri prevozu v Celje. 

Jana Jureš, 
pomočnica ravnateljice 

Nagrajenci z Unicefovimi priznanji in mentorica Jana VVoelle 
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Svetovne harmonije 
Z zborom Glasbene matice iz Ljubljane sva se z Lovrom 

Gromom udeležila mednarodnega "Harmonie Festivala - 99", ki je 
bil med 13. in 17. majem v Limburgu-Lindenholzhausenu v 
Nemčiji. Tekmovalo je 170 zborov in 70 folklornih skupin izmed 41 
narodov. Matica je dosegla bronasto priznanje. 

Rad bi zapisal nekaj organizacijskih opažanj. Za pripravo festivala, 
ki je vsakih šest let, so morali organizatorji pridobiti 1500 sponzorjev 
in sodelavcev. Tekmovanje je vzporedno teklo v več kategorijah. 
Vendar: osrednji tekmovalni mesti sta bili v dveh ogromnih šotorih! 
Očitno ne tekmovalne žirije ne izvajalcev niso motili niti zunanji 
šumi in zvoki niti plahutanje šotorskega platna niti zunanje 
ozvočenje... 

Zdi se, da kaj takega pri nas ne bi bilo sprejemljivo. Za naslednje 
tekmovanje, ki bo med 25. in 29. majem 2006, bodo začeli 
organizatorji zbirati prijave in informacije že septembra 2004. 

Kakšen vrvež je povzročalo skoraj osem tisoč udeležencev 
festivala na prizoriščnem kompleksu, si lahko mislimo. Resda, niso 
bili vsi hkrati tam, saj so prireditve tekle ves dan in več dni, vendar po 
organizacijski plati kljub vsemu ni bilo čutiti nestrpnosti ne 
naveličanosti ne slabe volje. Žlobudranje v več deset jezikih in 
narodne noše z vsega sveta, v katere so bili odeti udeleženci tako 
folklornega kot tudi precejšnjega dela pevskega(l) tekmovanja, so 
dajale vtis babilonskega središča. 

Po pevski plati je bilo na tekmovanju slišati raznorodno zvočnost 
in dokajšnjo kakovostno različnost. Saj ni mogoče reči, da se 
mednarodnega tekmovnja udeleži kdorkoli, s kakršnim koli 
(skromnim) znanjem. Vendar pa so bili nastopi najboljših tako 
impulzivni, tako prevzemajoči, da so dvigali poslušalstvo na noge! 
Litvanski ženski zbor iz Rige je bil tako navdušujoč, da je 
poslušalstvo s skandiranjem in topotanjem izsililo dodatek, in to na 
tekmovanju! Kakovost prevzame, pa če je tudi konkurenčna. 

J. Gostišč 

Duhovna prostranstva 
"Kdor govoriti kaj ne ve, ta o vremenu toži, kdor peti kaj ne ve, ta 

o ljubezni kroži", se je bilo zapisalo Francetu Prešernu. Povsem o 
nasprotnem pa lahko pričujemo številni udeleženci pogovora 
Marcela Štefančiča s prof. dr. Mirkom Zupančičem in Petrom 
Kovačičem-Peršinom. Zanimiv pogovor, poimenovan Srečanje z 
ustvarjalnim imperijem dr. Mirka Zupančiča, je bil 16. aprila v 
dvorani Knjižnice Logatec kot še eden med mnogimi, kakovostno 
pretehtano izbranimi dogodki, ki jih spodbuja, zvečine pa tudi 
organizacijsko celostno soustvarja ta ustanova pod vodstvom 
ravnateljice Alenke Furlan. 

Logaški oktet, ki je uokviril pogovor, je zbrane pozdravil z 
Gallusovo Libertas animi cibus est et vera voluptas. Povezovalec je 
zatem zaželel dobrodošico in predstavil oba sogovornika. Že s prvim 
vprašanjem je umestil raven pogovora v premišljeno in analitično 
domišljeno pomensko globino sicer pogostoma uporabljanih besed 
in pojmov: Za kateri prevod bi se navdušili: "Svoboda je duši prava 
radost in moč" ali "Svoboda duše je prava radost in moč". 

Odgovora obeh sta bila osebna, na videz različna, a vendarle 
enopomenska: svoboda in duša sta drug drugemu osmišljujoči 
vzrok in smisel. Pogovor je zatem tekel predvsem o dveh zadnjih 
Zupančičevih književnih delih: teatroloških esejih pod naslovom 
Shakespearov dramski imperij in pesniški zbirki Ko pride čas. 
"Ustvarjalni imperij", kakor je pregled ustvarjalne misli Logatčana dr. 
Mirka ZuapnčiČa parafraziral vodja pogovora, obsega profesuro na 
Akademiji za glasbo, radio film in televizijo, igralske kreacije, režije, 
seminarska prizadevnja in 57 objav, med njimi 18 knjižnih del, od 
teh 7 knjig, ki znanstveno ali esejistično ali kritično govorijo o 
gledališču, o dramatiki in njenih ustvarjalcih, 3 pesniške zbirke in 8 
dramskih besedil. Esejistična znanstvena publicistika obsega 
doktorsko disertacijo Predromantični elementi v nemških literarnih 
prvencih A.T. Linharta, ki jo je kasneje dopolnil in razširil v knjigi 
Literarno delo mladega A.T. Linharta, sledijo Gledališki zapisi in eseji, 
Pogled v dramatiko, spet Anton Tomaž Linhart, Problematika 
tragedije, Teoretske osnove meščanske drame v 18. stol. in lansko 
jesen izdani Shakespearov dramski imperij. Dramska besedila: 
Situacije, Rombino, Žalostni klovn, Hiša na robu mesta, Dolina 
neštetih radosti, Iz take smo snovi kot Kranjski komedijanti, 
Elektrino maščevanje, Čarobnice in Potovalci - so bila tudi vsa 
uprizorjena. Pesniške zbirke so naslovljene Pogovori s Kandidom, 
Časi in Ko pride čas. 

"Imperij" je izšel pri Reviji 2000. Revijo ureja Peter 
Kovačič-Peršin, filozof, pesnik, publicist. Revija je v zadnjih 10 letih -
izhaja pa sicer že od konca šestdesetih let - objavila več 
Zupančičevih tekstov. To je bil tudi povod za povabilo urednika k 
pogovoru o delu Mirka Zupančiča. 

Naj na koncu zapišem besede Marcela Štefančiča, s katerimi je 
utemeljil svojo misel, da bi knjigo "Shakespearov dramski imperij" 
lahko podnaslovili s "Kako vzljubiti Shakespeara". Takole pravi: 
"Prebral sem Shakespearov dramski imperij na dušek. Ne pomnim, 
da bi me kdaj kako esejistično delo pritegnilo s tako silovitostjo. Z 
veliko ljubezni, hkrati pa s silno preprostim izrazjem piše Zupančič o 
velikih, celo največjih stvareh, ki so pomogle prodreti s silo 
dramatične poezije do najbolj človeških in najbolj vesoljnih 
razsežnosti - v spopadu dobrega in zlega, komike in tragike, ljubezni 
in smrti, pa bodisi, da gre za Kraljevske kronike, za Komedije, 
svetlejše in mračnejše, za Nadrealistične igre ali za Tragedije". 

Seveda, ni šlo brez zvedavosti o trenutnem snovanju in načrtih 
obeh sogovornikov. Če smo prav razumeli, bo Mirko Zupančič pri isti 
založbi izdal še nadaljevalno študijo o Shakespearu. 

Jago 

Medvedje Brdo v objektivu 
Martin Kreč si je za moto svoje fotografske razstave 20. maja v 

dvorani Knjižnice Logatec izbral pesem Kajetana Kovica Poletje iz 
cikla Letni časi. In res, ko si ogleduješ fotografije, posnete amatersko 
v vseh letnih časih, te preseneti barvitost in plastičnost ter bogastvo 
motivov z Medvedjega Brda. Ob pesmi se nehote zliješ z njegovim 
občutjem: 

Mogoče pa dnevi poletja 
le zapustijo v nas 
malo daljšo sled. 

Kakšno pot, 
ki se vije po gozdu, 
skrita 
pred hrupom sveta. 

Le kdor opazuje tako kot Martin skozi leče fotografskega aparata, 
bo opazil vso lepoto teh krajev, ki bi se jih dalo tudi v primerjavi z 
drugimi kraji primerneje turistično prodajati 

Lepote Medvedjega Brda so v Martinovih fotografijah in 
diapozitivih tudi izziv logaški občini, ki bi lahko dostojno predstavila 
njegovo razstavo na sejmu Alpe Jadran, kjer že nekaj let ni bilo 
samostojne turistične ponudbe Logatca. 

A.Č. 
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Tekmovanje v očeh 
tekmovalke 

V soboto, 24. in nedeljo, 25. aprila, je bilo 
središče slovenskega zborovskega petja v 
Unionski dvorani v Mariboru, kjer se je odvijalo 7 6. 
tekmovanje Naša pesem 1999. Nastopilo je kar 30 
zborov iz Slovenije in 3 iz zamejstva, skupno J500 
pevcev, ki so po vrsti pokazali visoko raven 
kakovosti. 

Tudi to pot so zbori samostojno izbrali po tri pesmi, obvezna 
pesem za mešane zbore - bilo jih je 25 - je bila Večerna pesem 
Emila Adamiča, dva ženska zbora sta morala v svoj program uvrstiti 
Gondolierjevo pesem Frana Gerbiča, Damijana Močnika Brižinski 

• spomeniki pa moški zbori. 
Pozorno je vsak zbor posebej spremljala ocenjevalna žirija, v 

kateri so bili člani: Karmina Šilec iz Maribora, Andraž Hauptman in 
Marko Vatovec iz Ljubljane, Max Frey iz Muenchna; žiriji je 
predsednikoval Marko Munih iz Ljubljane. Najboljši zbor med vsemi 
je bil APZ Tone Tomšič iz Ljubljane, ki je dosegel najvišje število točk 
in prejel Zlato plaketo mesta Maribor. 

Na 1. tekmovalnem koncertu je nastopil tudi Mešani pevski zbor 
Adoramus iz Logatca pod vodstvom Marjana Grdadolnika. Poleg 
obvezne pesmi je zapel še prvič izvedeno Christus est natus 
Damijana Močnika, Cantate Domino Canticum novum Heinza 
Kratochvvila in prekmursko ljudsko San se šetao Tomaža Habeta. 

Sredi logaške knjižnice je ob razstavi fotografij Martina 
Kreča zraslo pravcato živopisno drevo (Foto: F.B.) 

Snemanje oddaje Pod klobukom 
V soboto, 8. maja, se nas je nekaj sedmarjev s skoraj vsemi 

osmarji odpravilo na snemanje TV oddaje POD KLOBUKOM, ki jo 
vodita Davor in Katja. Snemanje se je pričelo kako uro po našem 
prihodu, torej ob dvanajstih. Naši stilistki Aleša in Tina sta imeli kar 
5 ur časa, da oblečeta in uredita manekenko (tudi našo) Mojco. Vse 
tri so se zelo dobro odrezale. 

Med njihovim delom pa smo mi v studiu posneli vse ostalo. 
Najbolj napeto je bilo snemanje našega dramskega prizora iz 
Goldonijeve Krčmarice Mirandoline v igralski zasedbi Andreje, 
Klemena in Blaža. Ljubezenski prizor so odigrali nadvse prepričljivo, 
tako da so poželi tudi priznanje TV režiserja. 

Pod reflektorji smo se greli kar 5 ur in domov smo prišli pošteno 
utrujeni in s spoznanjem, da je delo na TV eno samo garanje, čeprav 
je potem oddaja videti čisto v redu in v njej ni opaziti nič garaškega. 

Oddajo smo si lahko ogledali v sredo na TV 1. 

Urša Modrijan, novin. krož. OŠ Rovte 
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Adoramus na sceni mariborske Unionske dvorane med 
tekmovanjem (Foto: Roman Mihevc) 

V polni Unionski dvorani nam je nastop odl ično uspel, za kar 
smo bili nagrajeni z bučn im aplavzom. Žirija nam je prisodila 87 
točk in s tem Srebrno plaketo mesta Maribor. Naše veselje je 
bilo neizmerno. Kako odl ičen je bil naš nastop priča tudi dejstvo, 
da smo zlato plaketo zgrešili samo za tri točke. Po nastopu smo 
prejeli veliko čestitk in pohval od znanih zborovodij in 
skladateljev. Omenim naj Ambroža Čopija, Tomaža Habeta in 
Damijana Močnika, ki je bil še posebej zadovoljen z našo krstno 
izvedbo njegove pesmi. 

S tem je bil poplačan ves trud za priprave na tekmovanje. 
Ponosni smo na izjemen uspeh, ki smo ga dosegli v tako močn i 
konkurenci amaterskih zborov, za kar se imamo zahvaliti 
našemu vstrajnemu in uspešnemu zborovodji Marjanu 
Grdadolniku. 

Zadovoljni in veseli smo se vračali domov z doslej najbolj 
množičnega tekmovanja slovenskih zborov. Naš uspešni nastop v 
Mariboru nam bo ostal še dolgo v spominu, saj nam je vlil veliko 
volje za nadaljnje delo. 

Teja Malovrh 

Kaj vse ljudje zavržejo ob poti. Jih ne prizadene, da morajo 
drugi pospravljati za njimi? Posnetek je z očiščevalne akcije 
v Rovtah. (Foto: R.D.) 



Ob razstavi 

Postavitev likovne razstave 
je gotovo zahtevna in odgo
vorna naloga. Prikaz dela, 
ki ga je Boris Mihevc, 
mnogim očem prikritega, 
opravil, preseneča. Razsta
va je bila mesec dni odprta v 
galeriji Tržnica sredi Logat
ca. 

Spremljala jo je bogato zasnovana 
zgibanka, ki je ponujala poleg človeško 
toplega zapisa likovne kritičarke Polone 
škodič še nekaj misli ljudi, ki so 
Borisovo slikanje spremljali. Škodičeva 
je zapisala: "...Boris je ves čas 
prepričljivo iskal svoj likovni izraz. 
Preizkušal se je v različnih smereh in 
tehnikah, vendar kljub nemirni in 
navidez begajoči slogovni izraznosti 
ostaja razpoznaven. Njegova izpoved 
še v tako drobni skici ali risbi ostaja 
pomanjkljiva..." 

Boris Mihevc, likovni samorastnik, 
je bil rojen 1963. v Ljubljani. Svojo 
mladost je preživel v Logatcu. Po 
osnovni šoli se je vpisal na oblikovno 
šolo v Ljubljani. Tam je živel večji del 
svojega kratkega življenja. Umrl je 
komaj 35 let star na domu svojih 
staršev. Tja se je vedno znova vračal, še 
posebno v zadnjem času, ko se je 

trdno odločil, da si mora izpopolniti 
likovno znanje in talent, ki ga je kazal že 
kot otrok. Kljub kratki življenjski poti je 
iz zbrane likovne zapuščine mogoče 
razbrati vsaj tri obdobja, že zgodaj se je 
med drugim z risarsko ustvarjalno roko 
posvetil risanju portretov. V tem času 
so nastale še posebno doživeto 
narisane podobe otrok. Prvemu 
obdobju sledi njegovo osebno pa 
nesrečno srečanje z drogo. Iz tega 
obdobja nam ostajajo z grenko 
življenjsko izkušnjo zaznamovani 
risarski liki. Portret s kačo, npr., ni samo 
kvalitetna likovna upodobitev, risba 
odseva tudi težak boj z drogo. Še več, 
avtor nas svari in kar grozeče opozarja 
na nemoč posameznika v tem boju. 

Izraz, morda tudi razlaga Borisovih 
likovnih prizadevanj, iskanja in 
uresničitev ustvarjalnih teženj pa 
prinaša njegova knjiga - ilustrirane 
"Zgodbe o Jezusu", ki je izšla 
novembra 1996 pri založbi Matit d.o.o. 
Ljubljana. V tem delu je Boris ob 
izbranih evangeljskih odlomkih 
predstavil bogato ilustrirano sporočilo. 
Razlika med pred tem prikazano 
razstavo in potjo, ki jo je Boris utiral pri 
predstavitvi ilustriranih Zgodb o Jezusu, 
je presenetljiva tako v umirjenem 
izboru teme kot v likovnem izrazu in 
obdelavi. Izrazito čistejša, 
optimističneje naravnana, predvsem 
pa jasna je ta njegova pripoved, ki jo 
podaja s svojevrstno likovno govorico. 

Bogato ilustrirano delo po osebnem 
prepričanju vzpodbuja k razmišljanju. 
Tudi tistega, ki samo prebira uvod, lista 
in ogleduje likovno bogata pa jasna 
sporočila, sili k premisleku. Uvodu 
sledijo evangeljski odlomki z 
ustreznimi bistvenimi prispevki knjige 
- z ilustracijami. Upam, da bodo kdaj 
tudi v celoti razstavljene! Avtor je izbral 
svojo smer likovnega izražanja. 
Optimizem, upanje, pričakovanje 
pozitivnega in lepega veje iz večine 
njegovih ilustracij, sicer pogosto 
likovno obravnavanih evangeljskih 
sporočil. 

Naj se ustavimo še ob upodobitvah, 
nastalih v zadnjem obdobju. V teh 
prihaja vedno znova do izraza avtorjeva 
potreba po upodobitvi notranjega 
nemira, ki ga poizkuša prikazati na 
vpijoč barvni način. Dela prinašajo tudi 
občutek iskanja smisla urejanja 
nasprotnih situacij. 

S tesnobo v duši, ker je prezgodaj 
odšel, se na kraju poslavljam od 
mladega človeka, ki je kljub trpki 
življenjski izkušnji ostal zazrt v 
prihodnost. Še teden pred smrtjo mi je 
veselo pripovedoval, da odhaja v 
prihodnjih dneh v tujino tudi zato, da bi 
preizkusil vrednost svojega talenta v 
soočanju z drugimi in da bi se od njih 
tudi učil. Tudi to je pogum, ki ni dan 
vsakomur. 

Pavel Mihevc 

založniško in trgovsko podjetje, d.o.o. 
Čevica 4, 1370 Logatec 
tel.: 061 742 904 
mobitel: 0609 625 688 
el. pošta: mali@siol.net 

Na podlagi sklepa Občine Logatec o dodelitvi koncesije za 
izdajanje in distribucijo časopisa "Logaške novice", 
objavljamo naslednji 

JAVNI RAZPIS 

• za mesto odgovornega urednika 

• tehničnega urednika 

• lektorja 

• za šest do osem stalnih članov dopisnikov 

Logaških novic 

Raspisana mesta bodo imenovani opravljali nepoklicno. 

Kandidati naj prijavo z ustreznimi dokazili o izobrazbi in delovnimi 
izkušnjami pošljejo v roku 10 dni, po objavi razpisa na zgoraj navedeni 
naslov. 

NEPREMIČNINE 
jREAl ESTATE 

SVET NEPREMIČNINE, 
d.o.o., Ljubljana 

ENOTA VRHNIKA 
Cankarjev trg 3 
1360 Vrhnika 

tel.:061/ 755-194 
fax: 061/ 754-393 

PRODffMO fiLI KUPIMO, 
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SV€T 
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Energetsko svetovalna pisarna Ljubljana 

tel. 

Izpostava Logatec 
Notranjska 14, 1370 Logatec 

: 796 020 E-mail: vitra@guest.arnes.si 

Dimniki naši vsakdanji 

Dimnik je nepogrešljiva naprava in sestavni del ogrevalnega sistema vsake 
zgradbe. Pravilno dimenzioniranje mora izhajati iz energenta in potrebne 
moči kotla. Moč kotla pa se izračuna iz prostornine ogrevanja in (ne)kvalitetne 
termoizolacije hiše. 
Dimnik štedilnika je zasnovan bistveno drugače kot dimnik tehnološko 
sodobno zasnovanega kotla CK. Od tod izvirajo nezaželene posledice, s 
katerimi se v zadnjem času srečujejo investitorji, ki so zamenjali stare kurilne 
naprave s sodobnimi in hkrati prešli na kurjenje s trdega na tekoče ali plinasto 
gorivo. Drugačen režim ogrevanja, sestava in temperatura dimnih plinov 
povzročajo nezaželene posledice, poškodbe in hiter propad dimnika. 
Izbira dimnika je zahtevna naloga, zato jo prepustite strokovnjakom. 
Največkrat uporabljen premer tuljave 20 cm je pri novejših kotlih praviloma 
vedno prevelik. Za pravilen izbor in dimenzioniranje dimnika moramo - poleg 
prostornine ogrevanih prostorov v m3 - upoštevati: 
• tip (vrsto) kurilne naprave, 
• vrsto goriva, 
• nazlvno moč kurilne naprave, režim ogrevanja, položaj kurilnice, 
• višino zgradbe, 
• tehnične predpise, 
' ostale podatke in zahteve. 
Na podlagi naštetih lastnosti in zahtev določimo sistem dimnika, material 
dimniške tuljave, njen svetli presek, višino, posamezne elemente sistema, 
tlačne upore in položaj dimnika v zgradbi. 
Za manjše ogrevalne sisteme in kurilne naprave se je v preteklosti uveljavilo 
enostavno dimenzioniranje s pomočjo diagramov. Na osnovi aktivne višine 
dimnika in vrste ter moči kurilne naprave se odčita potrebni svetli presek 
dimniške tuljave. Pri sodobnih kurilnih napravah takšen način dimenzioniranja 
ne zadošča, zato je treba za vsak dimnik izvesti natančen izračun posameznih 
elementov dimnika, predvsem pa upoštevati priporočila proizvajalcev. S 
pojavom sodobnih kurilnih naprav tudi samotne tuljave ne ustrezajo več 
vsem zahtevam. Na pohodu so dimniki iz posebnih in dokaj nenavadnih 
materialov, kot so steklo, keramika in nerjaveča jeklena pločevina. Za 
ponazoritev svojskih novosti naj povem, da imajo kondenzacijski kotli na 
izstopu iz kotla včasih temperaturo samo še 50°C. 
Gradnja dimnika torej ni rutinska zadeva, šele ko projektant ogrevalnega 
sistema določi vrsto in toplotno moč kurilne naprave, lahko izberemo in 
določimo velikost dimnika. Vse prevečkrat se namreč zgodi, da investitor šele 
ob nakupu kurilne naprave ugotovi, da ima neustrezen dimnik, ki ga mora še 
pred prvim obratovanjem sanirati ali zgraditi popolnoma novega. Vprašajmo 
se, ali kdo izmed nas kupi tako velik avto, kot si je sezidal garažo? 

Bojan Žnidaršič 
univ. dipl. inž. krajin, arh, energetski svetovalec 

mailto:mali@siol.net
mailto:vitra@guest.arnes.si
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Kjer je volja, je 
tudi pot - 2 

V zadnji številki Logaških novic je bil 
pod tem naslovom objavljen intervju s 
predsednikoma največjih (po številu 
svetnikov) strank v logaški občini. 

K naslednjemu prispevku me je 
spodbudilo dejstvo, da je bila SDS 
ponovno omenjena, kot že večkrat, 
kadar želi SLS posredovati logaški 
javnosti, kako zelo si želi sodelovanja s 
SDS. Tudi tak način dogovarjanja bi 
lahko sprejeli, če pač drugače ni 
mogoče, če bi besedam v časopisju 
sledila dejanja. Vendar od besed 
objavljenih v časopisju, do dejanj nikoli 
ne pride. Vsakemu mislečemu človeku 
se zastavi logično vprašanje, zakaj je to 
potrebno. Odgovor je preprost, logaška 
javnost vendar mora vedeti, kako 
širokogrudna je največja občinska 
stranka v logaškem prostoru, SDS pa 
tega nikakor ne more razumeti. 
Spoštovani kolegi iz SLS, zdaj ste 
vladna stranka in učvrstitev pomeni 
večjo odgovornost, kot je dejal v tem 
intervjuju sam predsednik stranke g. 
Rudolf, zato je vaša obveznost, kot ste 
jo pravilno razumeli ukvarjanje z 
gospodarstvom in s problemi te občine 
v korist vseh občanov, saj ste na oblasti 
zaradi njih in vaše dobro delo bo vaš 
uspeh in ne odprta vrata. 

Logično razmišljanje ponudi tudi 
logičen odgovor - zavajanje javnosti. Če 
ne bi bilo tako, bi brez objav v časopisju 
največja politična stranka v logaškem 
prostoru - SLS, lahko, saj ima škarje in 
platno, ponudila prav SDS, ki je 
nesporno pomladna stranka, mesto v 
nadzorni komisiji, namesto LDS, ki 
nesporno ne sodi v pomladni blok (ali 
pa morda) in bi tako udejanjila odprta 
vrata. SLS očitno uporablja dvojna 
merila, saj je bila pripravljena podpreti 
kandidata LDS, ostali dve mesti pa je 
ohranila za koalicijo, ki sedaj nadzira 
sama sebe ampak SDS pa pušča 
odprta vrata. Zopet se postavlja 
vprašanje, zakaj - odgovor je preprost, 
SDS ničesar ne dobi, daje pa 
legitimnost pomladnosti SLS. Tak način 
vladanja slovenska politika že dobro 
pozna. 

Koalicija, kot navajate v intervjuju, je 
sklenjena med SLS in SKD, morda res 
ni podpisanega koalicijskega dogovora, 
vendar pa obstaja nek dogovor tudi z 
DeSUS-om sicer ne bi dobili toliko 
mest v odborih in komisijah; to najbrž 
ni naključje vsaj ne v politiki. Enako 
velja tudi za ZLSD in LDS. Glede 
večinske koalicije, pa menim, da 
koalicija ni bila podpisana zato, da se 
uskladi glede podžupana, in tudi ne 
samo za glasovalni stroj, temveč tudi 
zaradi kakovosti normalnega delovanja 
občinskega sveta in župana. 

Socialdemokrati vidimo normalno 
delovanje sveta zaradi koalicije v 
naslednjem: 

- da je sposobna doseči konsenz z 
vsemi strankami v občinskem 
svetu, vedno v prid občanov v 
skladu z zakoni in predpisi 
- da je sposobna enakomerno 
porazdeliti sredstva za vse KS, 
glede na vložena sredstva 
- sprejme proračun v mejah 
realnosti, da ne bo potrebno 
sprejemati zaključnega računa, 
kjer projekti niso bili realizirani do 
višine, kot je bilo predvideno v 
proračunu, 
- da proračun prikaže prenos 
sredstev nerealiziranih programov 
iz predhodnega proračuna, kadar 
zaradi objektivnih razlogov projekti 
niso bili realizirani 
- realen plan za razvoj občine za 
mandatno obdobje in določitev 
prioritet za vsako leto mandatnega 
obdobja 
- izdelati vizijo razvoja kraja, kamor 
sodi tudi pridobivanje novih 
institucij v kraj (ne izguba), kar je 
še posebej pomembno, če se 
predvideva velik porast 
prebivalstva (do 5000 tisoč). 
Postopna izguba institucij ne daje 

razvojnih možnosti kraju temveč vodi v 
stagnacijo. Kraj pridobiva na pomem
bnosti, veljavi v nekem širšem prostoru 
tudi zaradi institucij, kulturnih in 
športnih objektih in še bi lahko 
naštevali. 

Upam, da bo nova koalicija zmogla 
tisto modrost, ki jo svetniki (večina 
starih) ni zmogla v prejšnem mandatu. 
V prejšnem mandatu namreč ni bilo 
mogoče doseči programskega konsen
za o razvoju logaške občine, pa čeprav 
razmere niso bile nič drugačne v 
programskem pogledu. 

V tem prispevku sem zasledila, da 
se pripravlja plan za srednjeročno ob
dobje, kar socialdemokrati ocenjujemo 
zelo pozitivno, saj smo se v prejšnjem 
sestavu sveta zavzemali za to, da se 
pripravi strategija za obdobje mandata. 

Upam, da bo plan za sedanji 
mandat predstavljen pred spreje
manjem proračuna za letošnje leto. 
Upam tudi, da sedanja večinska 
koalicija ne bo samo zato, da bo uspela 
potrditi vse, kar bo prišlo na mize 
svetnikov nekritično ali pa celo po 
vzoru parlamenta - moč večine nad 
močjo argumenta. 

Socialdemokratska stranka in njeni 
svetniki bomo delovali v skladu z 
našim programom kot opozicijska 
stranka brez povezovanja, bomo pa 
podpirali vse projekte, ki bodo v korist 
občanov in razvoja Logatca. 

Predsednica 00 SDS Logatec 
Ladka Furlan 

Kubansko 
podzemlje 

Konec novembra lani se je s Kube 
vrnila odprava Jamarskega kluba 
Železničar iz Ljubljane. Mesec dni je 
raziskovala kraške jame v najbolj 
zahodni provinci Pinar del Rios. 
Udeleženci odprave so si še ogledali 
Vinales, turistično središče te pokrajine, 
čudovito jamo Santo Tomaso ter še 
mnogo drugih zanimivosti. Dodobra so 
si ogledali še Havano, obiskali Prašičji 
zaliv in nekaj dni taborili na koralnem 
otočku Cayo Saestia ter si ogledali 
obnovljeno obmorsko mesto Trinidad. 

Knjižnica Logatec je na prvi petek v 
maju povabila člana te odprave Iztoka 
Trčka, ki je pripravil zanimivo 
predavanje o jamarskem delu. Večino 
časa je namenil opisu potovanja, 
srečanju z domačini in njihovo kulturo 
ter zgodovino in načinu njihovega 
življenja. Svoje predavanje bi ponazoril 
z 250 barvnimi diapozitivi. 

Predavanje je, žal, odpadlo, saj smo 
prišli le štirje obiskovalci. 

Da logaško občinstvo nima 
zanimanja za večino prireditev, je 
splošno znano dejstvo. Pa vendarle je 
bilo pričakovati, da bi se vsaj člani 
logaškega jamarskega kluba, ki je sicer 
zelo delavno, tega predavanja udeležil. 
Pa tudi teh ni bilo. 

Resnično. Kaj takega se lahko zgodi 
samo v Logatcu. 

Franc Bogataj 

Prijetna 
dobrodošlica 
Leto za letom se na prvo 
majsko nedeljo naša soseščina 
odpravi na peš pot k sv. Barbari 
na Ravnik. Dve uri zmerne 
hoje, vmes za nežni spol 
požirek soka, za močnejši pa 
požirek "kačje sline", in že se 
prikaže cerkvica na vrhu hriba. 

Preden zakoračimo v 
raztreseno vasico Ravnik, nas 
ob cesti prijetno presenetijo 
leto za letom: pogrnjena 
mizica, na njej frakeljc doma
čega žganja in prijetne besede. 
Lani, denimo: "Je huda strmina 
ta ravniški klane, je noga že 
težka, korak je zastal...", letos: 
"Spet Barbare zvon že vabi in 
kliče v svoj dom, do njega 
pohitite in poklonite se pred 
njen tron; da bo stopinja lažja 
in glas bolj vesel, kozarček 
vase zvrni, boš srečen dalje 
šel." 

Hvala Vama, Vida in Štefan, v 
imenu vseh nas, ki smo leto za 
letom Vajini gostje. 

Milena 

V Lomu raste nov gostinski objekt (Foto: F.B.) 

KUKUICA 
otok Ugljan pri Zadru 

Nudimo apartmaje za 
štiri osebe 
(predsezona 55 DM/dan 
sezona 70-80 DM/dan 
organiziramo izlete v 
Komate 

tel: 0038523373205 

Nova bencinska črpalka s počivališčem v Lomu, preurejena konec 
lanskega leta (Foto: F.B.) 

Sonce zakrit je oblak teman, 
srce mi bolečina je prekrila! 
Kruta bolezen - Življenje zaman? 
Jaz pa te bom do svoje smrti ljubila! 
(žena Violeta) 

Zahvala 

Mnogo prezgodaj nam je bolezen iz 
krvavečih src iztrgala našega dragega 

in dobrega 
Antona Vebra. 

Zahvaljujemo se vsem, ki ste nam v 
teh težkih dneh na kakršen koli način 
stali ob strani. Hvala vsem, ki ste se še 
poslednjič poslovili od njega in ga 
pospremili na zadnji poti k večnemu 
počitku. 

Žalostni vsi, ki smo ga imeli radi 

Zjutraj ne veš, kam boš drevi legel, 
ne kdo te vzdrami, ko zapreš oko; 
kadar si svojim dragim v roko segel, 
nemara si za dolgo vzel slovo. 
(Oton Župančič) 

Ob prezgodnji smrti našega moža, 
očeta, dedka, brata, strica 
Janeza Turka iz Laz 

se zahvaljujemo vsem sosedom, 
sorodnikom, znancem, prijateljem, 
sodelavcem in vsem drugim, ki ste 
nam izrekli sožalje ob boleči izgubi. 
Hvala vsem, ki ste mu poklonili cvetje 
in svečke v spomin. 
Iskrena hvala dr. Jagodičevi in 
ostalemu osebju Zdravstvenega doma 
Logatec. 
Zahvaljujemo se gospodu župniku iz 
Planine za obiske na domu in 
opravljeni obred. Hvala pevcem. Hvala 
pogrebnemu osebju in cvetličarni 
Karmen. 
Zahvaljujemo se tudi predstavniku 
Krajevne skupnosti Laze za izrečene 
besede. Vsem, ki ste ga spremljali na 
njegovi zadnji poti, še enkrat lepa 
hvala. 

Vsi njegovi 

V nas je žalost kljub pomladi, 
Čeprav te ni, 
si v mislih z nami. 
Pogrešamo te, ata dragi, 
in vedi: imeli smo te radi. 

Zahvala 

Mnogo prezgodaj, tiho in mirno, kot 
je živel, nas je zapustil naš dragi 

Franc Jereb. 

Nismo ostali sami. Iskreno se 
zahvaljujemo vsem, ki ste nam v tistih 
najtežjih trenutkih pomagali in stali ob 
strani. Hvala za sveče, cvetje in lep 
pogrebni obred. 
Hvala vsem, ki ste ga spoštovali, nam 
pa v dneh slovesa namenili tolažilno 
besedo. 

Vsi njegovi. 

Bil si z nami v življenju, 
ostal boš z nami v spominu. 

Zahvala 

Ob smrti našega dragega očeta 
Matevža Šantlja 
Molkovega Matevža 

se iskreno zahvaljujemo vsem 
sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem za darovano cvetje, sveče in 
izrečena sožalja ter vsem, ki so ga 
pospremili na njegovi zadnji poti. 
Posebno se zahvaljujemo dr. Katarini 
Turk, sestram iz Doma sv. Jožefa, še 
posebno sestri Heleni, g. župniku za 
iepo opravljeni pogrebni obred in 
kvintetu "Pomladni odmev" za lepo 
ubrano petje in voditelju sprevoda g. 
Petru Kuncu. 

Hvala članom gasilskega društva Gor. 
Logatec in predsedniku g. Janku 
Cepiču za poslovilne besede. 

Žalujoči: vsi njegovi. 



Ugibanja krajanov o razvoju največje 
krajevne skupnosti v občini, ki se večini zdi 
prepočasen, so bila povod za pogovor s 
tajnikom KS Naklo Antonom Vladičem in s 
predsednikom njenega sveta Bertom 
Menardom. Glede na vsestranski napredek 
središč sosednjih, vrhniške, idrijske in 
postojnske občine, res lahko sklepamo, da 
je bilo v naši največji krajevni skupnosti, ki 
šteje okoli 6000 prebivalcev, v zadnjih letih 
premalo storjenega. O tem pričajo tudi 
nekatere pred kratkim opravljene analize, 
ki po njunem mnenju kažejo, da KS Naklo 
za naložbe in delovanje v primerjavi z 
ostalimi zaselki v občini ne prejema dovolj 
denarja. 

Anton Vladič: Naša krajevna skupnost v 
občinski proračun prispeva okoli 70% vsega 
denarja, namenjenega za naložbe in razvoj, letos 
pa ugotavljamo, da bo nazaj dobila le četrtino te 
pogače. Vsekakor ne bi bilo zaskrbljujoče, če bi se 
to zgodilo vsakih nekaj let, vendar opažamo, da se 
zgodba ponavlja že deveto leto; nismo proti 
razvoju drugih zaselkov, vendar se nam ne zdi 
pošteno, da naša krajevna skupnost v primerjavi z 
njimi nazaduje. Razmerje med vsoto, ki jo naši 
krajani prispevajo v občinski proračun, in tisto, ki jo 
dobijo nazaj, bi torej moralo biti bistveno 
drugačno. Nesmisel, ki smo mu priča v zadnjem 
času, pa je odločitev v občinskem svetu vladajoče 
koalicije SLS-SKD, da vsem krajevnim skupnostim 
v občini, ne glede na njihovo velikost, za 
delovanje nameni enako vsoto denarja. 

M.Š.; Koliko denarja iz občinskega proračuna 
naj bi to agmtoilLmJWlQŽJ2S. v krajevni 
skupnosti Naklo? 

Anton Vladič: Vse naložbe usmerja Občinski 
urad; naši izračuni kažejo, da naj bi KS Naklo 
dobila 124 milijonov tolarjev od skupno 419 
milijonov, kolikor jih proračun namenja za delo 
vseh krajevnih skupnosti, vključno z Domom za 
ostarele občane, za katerega je namenjenih 70 
milijonov. 

Berto Menard: Po mojem mnenju gre za 
nekakšen dogovor med SLS in županom, s 
katerim smo se srečali predsedniki vseh krajevnih 
skupnosti; tedaj je bilo slišati pomisleke, da bi 
katera od njih dobila več denarja kot druge, kljub 
temu, da je naša v zadnjem času v primerjavi z 
ostalimi dejansko nazadovala. Že sama 
infrastruktura, na primer, ne ustreza več potrebam 
časa, zaskrbljujoča je prometna varnost, saj je 
stanje cest, pločnikov, kolesarskih stez in javne 
razsvetljave obupno. Že od naše izvolitve pred 
dvema letoma neprestano opozarjamo občinske 
svetnike in župana na nevzdržnost teh razmer; 
zlasti smo izpostavili problem zelo nevarnega 
križišča na Martinj hribu, kjer naj bi napravili 
krožišče s podhodom ali pa promet semaforizirali. 
Podobno so na prvem pogovoru predlagali tudi 
krajani sami, s katerimi naj bi se pozneje sestali še 
enkrat, vendar kaže, da so na Občinskem uradu 

sklenili odločitve o tej zadevi v celoti prepustiti 
državi, ki naj bi naložbo tudi denarno pokrila. Tudi 
križišče med magistralko in Rovtarsko cesto je 
hudo nevarno, na slednji, ki je zelo prometna, so 
še zlasti ogroženi pešci in kolesarji, pa nič ne kaže, 
da bo ta problem v bližnji prihodnosti rešen. 
Docela verjetno šele po zgraditvi cestne povezave 
magistralne ceste z Rovtarsko na koncu 
Logaškega polja. Težave se pojavljajo povsod; v 
ureditvi javne razsvetljave, v oskrbi s pitno vodo za 
Jačko in na Mandrgah, kanalizacija v kraju je 
marsikje dotrajana in še bi lahko našteval. Vse to 
le potrjuje naše trditve, da občinski proračun KS 
Naklo namenja premalo denarja. 

Anton Vladič: Mi si v stikih s predstavniki naše 
krajevne skupnosti v Občinskem svetu 
prizadevamo zadeve obrniti na bolje, vendar nam 
doslej to ni uspevalo, saj je njihova zasedba tudi 
številčno premajhna, da bi lahko bistveno vplivali 
na končne odločitve. Zato bomo v kratkem 
pripravili sestanek s predstavniki vseh političnih 
strank, in med njimi skušali prodreti s svojimi 
zamislimi, če nam tudi tokrat ne uspe, bomo 
napravili nov korak; kakšen - pa naj zaenkrat 
ostane skrivnost. 

M.Š.: Med ljudmi se šušlja celo o ustanovitvi 
nove, samostojne občne?! 

Anton Vladič: Tega za zdaj raje ne bi 
komentiral... 

M.Š.: Pa vendarle - o tem se govori, ljudje že 
naštevajo tudi pogoje, ki jih KS Naklo izpolnjuje 
za nastanek nove občine, pri čemer je med 
odločilnejšimi število prebivalcev? 

Anton Vladič: Uradno lahko rečem le, da 
obstaja želja po ohranitvi enotne občine, pri 
čemer bo treba 6000 tukaj živečih duš upoštevati 
v večji meri kot doslej. 

Berto Menard: Zavedati se moramo dejstva, 
da so potrebe prebivalcev naše krajevne 
skupnosti drugačne od potreb in želja ljudi v 
drugih zaselkih na podeželju. V Logatcu je veliko 
priseljencev, ki so k nam prišli iz mesta; pogrešajo 
najrazličnejše športne in družabne dejavnosti, za 
katere ta čas nimamo pravih pogojev. Nekajkrat 
smo sicer organizirali občasne prireditve, med 
katerimi je bila odmevnejša "S športom proti 
drogi"; izvedli smo silvestrovanje na prostem, pa 
prvomajsko srečanje; s cvetličnimi dnevi smo 
poskušali popestriti Logatec in ljudi vzpodbuditi k 
olepševanju kraja ... Tudi za mlade, ki nimajo 
nikakršnih prostorov, kjer bi se organizirano 
srečevali, se zabavali, prirejali plese in druge 
prireditve, pri nas nismo storili skoraj ničesar... Za 
vse projekte, ki smo si jih zamislili, je denarja 
preprosto premalo, zato jih verjetno še dolgo ne 
bomo mogli izpeljati. 

M.Š.: Če se človek ozre na primer na sosednjo 
Vrhniko, dobi občutek, da nas je v razvoju v nekaj 
letih prehitela za desetletje ali dve; kulturi so 
namenili številne lepo urejene prostore, v katerih 

Nekoč je silos služil svojemu namenu, zdaj leži v spotiko ob cesti v Mandrgah. (Foto: F.B.) 

potekajo najrazličnejše dejavnosti, vsako društvo 
ima svoj kotiček; naš Narodni dom $e bo.mprdg 
začel podirati, še preden se bo začela njegova že 
dolgo načrtovana prenova ... Ali pa na primer 
staro središče Logatca. Cankarjeva - jo je sploh 
mogoče primerjati s Staro cesto na Vrhniki? 

Berto Menard: Kar zadeva Cankarjevo - po 
dogovoru z županom smo zaprosili logaškega 
arhitekta Lovrenca Erkerja, naj napravi zloženko, v 
kateri bi predstavil svoje zamisli o ureditvi 
mestnega središča, tudi otroci iz naše šole so 
pripravili razstavo svojih projektov na to temo, ki 
so vsi po vrsti zelo zanimivi, zato upajmo, da se bo 
kmalu kaj premaknilo na bolje. Na Cankarjevi je 
treba najprej obnoviti kanalizacijo in vodovod, 
nato pa stanovalcem ponuditi ugodna posojila za 
ureditev pročelij. Z novim parkiriščem za tržnico 
ob Tovarniški bo vsaj delno rešen problem 
parkiranja, vendar bomo morali na Cankarjevi najti 
še primerno rešitev za tako ureditev prometa, s 
katero se bodo strinjali tudi stanovalci. Žal moram 
ob tem dodati, da se predstavniki krajevne 
skupnosti počutimo odrinjene, saj nas občina o 
projektih, kot je prej omenjeno parkirišče, sploh 
ne obvešča. Menim, da bi moral pri vseh večjih 
delih v kraju sodelovati tudi kakšen predstavnik 
krajevne skupnosti. 

Anton Vladič: Glede Cankarjeve ceste 
moram vendarle reči, da smo z Adriaplinom in z 
županom dogovorjeni, da naj bi jo začeli urejevati 
prihodnje leto; gre za obsežen projekt popolne 
obnove, zato je treba končne rešitve celovito 
doreči. 

M.Š.: Krajevna skupnost Naklo oziroma 
celoten Logatec se širi, prav kmalu se nam obeta 
graditev še enega velikega kompleksa Ob 
potoku; število prebivalcev skokovito narašča, ali 
načrtovalci ob tem sploh pomislijo na vse hujšo 
prostorsko stisko v šoli, zdravstvenem domu, 
otroškem vrtcu, v trgovinah...? 

Makadamsko parkirišče na Brusovem vrtu - začasna rešitev za mirojoči promet v mestnem 
središču. (Foto: F.B.) 

Berto Menard: To je še ena od stvari, ki nas 
razburjajo, nanje pa ne moremo prav dosti vplivati 

Predvidena je graditev več novih 
poslovno-stanovanjskih sosesk, ne le tiste ob 
priključku na avtocesto, temveč tudi nad 
Pavšičevo, kjer se ljudje že zdaj dušijo v 
pomanjkanju prostora, zlasti parkirnega; 
množično naj bi gradili tudi na Grapovčniku; po 
naših predvidevanjih se lahko število prebivalcev 
Logatca - vemo, da taka soseska zraste v letu ali 
dveh - poveča za 3000 do 5000. Tolikšnega 
priseljevanja res ne bo prenesla ne šola, niti 
zdravstveni dom, trgovine ali vrtec. Tudi 
infrastruktura že zdajšnjemu številu prebivalcev 
skoraj ne ustreza več, zato smo pripravili okroglo 
mizo, kamor smo povabili občinske svetnike, 
župana in vodjo Upravne enote; menim, da je bilo 
srečanje koristno, čeprav smo slišali tudi očitke, da 
nasprotujemo razvoju kraja. Poudarjam, da 
želimo, da se v Logatcu gradi, da nismo proti 
priseljevanju novih ljudi, vendar je treba hkrati 
poskrbeti tudi za vse tisto, kar sem naštel poprej. 
Ravnateljica je na primer povedala, da je naša šola 

ena največjih v Sloveniji in da je v njej prostora 
kvečjemu še za 50 otrok, če bi se v Logatec 
priselilo toliko ljudi kot predvidevamo ob vseh 
načrtovanih gradnjah, bo treba vsekakor zgraditi 
tudi novo šolo. 

MS.: Pomudimo se pri stvareh, ki ne terjajo 
velikih vlaganj, pa vendarle lahko bistveno 
vplivajo na kakovost življenja v nekem kraju; 
mednje sodi na primer čistoča, h kateri resnici na 
ljubo že nekaj časa precej pripomorejo ljudje, 
zaposleni prek jgvnih del, pa javna razsvetljava, 
ki jo ponekod sicer imamo, pa včasih tudi po 
nekaj tednov ali celo mesecev nihče ne zamenja 
žarnic ki pregorijo? 

Berto Menard: Za javno razsvetljavo, prav 
tako kot tudi za upravljanje pokopališča in za 
vzdrževanje lokalnih cest, skrbi Komunalno 
podjetje. Krajevna skupnost v zvezi s tem nima 
nikakršne moči, čeprav ljudje, kadar ni dovolj 
pritiska v vodovodu ali pa ob neurjih, ko se 
zamašijo jaški, pokličejo sem. K sreči ima tajnik KS 
tako delo, da je skoraj vedno dosegljiv in po svojih 
močeh poskuša ljudem pomagati s 
prepričevanjem tistih, ki so za določena dela 
podpisali pogodbe. 

M.$.: Tudi pokopališče daje vsakemu kraju 
svojevrsten pečat. O našem, logaškem, ne bi 
mogli reči, da nam je ravno v ponos? 

Anton Vladič: V letih 1988/89 je krajevna 
skupnost naročila projekt ureditve pokopališča, po 
katerem naj bi se zadeve odvijale naprej tako, kot 
je bilo predvideno; upravljalec naj ne bi le pobiral 
najemnine za grobove, temveč skrbel za ureditev 
pokopališča v celoti. Veliko težav smo imeli na 
primer z mrliško vežico; lani je svet KS pritiskal na 
občinsko upravo, naj vežico vsaj toliko usposobi, 
da bo služila svojemu namenu. Upam, da nam bo 
uspelo doseči še ureditev povezave med starim 
in novim delom pokopališča in dokončanje zidu 
za žarne pokope. 

M.Š.: Kakšne so torej, preden pogovor 
sklenemo, vaše zamisli, oziroma zamisli Sveta KS 
Naklo o njenem nadaljnjem mvojv? 

Anton Vladič: Vsekakor se bolj zavzemamo 
za to, da bi našo krajevno skupnost lažje primerjali 
z Murglami kot pa s Štepanjskim naseljem. V 
takem kraju se bomo gotovo počutili bolje tako 
domačini kot tudi tisti, ki se bodo v Logatec 
priselili na novo. 

Marko Škrlj 

Prispevke za naslednjo številko 
Novic zbiramo do 10. junija. 

Naslov uredništva: Tržaška 15, Logatec. 


